



# 台電工程月刊

MONTHLY JOURNAL OF TAIPOWER'S ENGINEERING

第 852 期 108 年 8 月號

Vol.852 August 2019

## 再生能源：

風力發電機結構設計回顧與探討 ..... 吳元康 等.....(1)

## 火力發電：

民營電廠購售電合約最適期限探討 ..... 楊豐碩 等.....(11)

## 輸變電：

以 345kV 深美 ~ 冬山線 #80 為案例應用於鐵塔監測即時預報系統..... 蕭宇能 等.....(32)

161kV 輸電線路保護電驛標置自動核對系統..... 陳銘宗.....(43)

## 能源與環境：

我國中長期能源發展情境之衝擊影響評估 ..... 張耀仁 等.....(53)

台灣家庭用電消費暨節能推動策略..... 廖文華 等.....(74)

## 其他：

時間電價宣導工具設計..... 王年蔚 等.....(90)

我國電業轉型下公用售電業之因應策略建議..... 王京明 等.....(97)

12-3-2  
月刊 n. 852

誠信	關懷	服務	成長
Integrity	Caring	Service	Growth



台灣電力公司編印



## RENEWABLE ENERGY :

Review and Discussion Concerning the Structure Design of Wind Generators..... Wu, Yuan-Kang et al. .... (1)

## FOSSIL POWER GENERATION :

The Optimal Time Period of Power Purchase Agreement for Independent Power  
Producer ..... Yang, Feng-Shuo et al. ....(11)

## TRANSMISSION AND TRANSFORMATION :

Automatic Monitoring Transmission Tower for 345kV Shen-Mei to Dong-Shan  
#80 Transmission Tower..... Hsiao, Yu-Neng et al. ....(32)

161kV Line Protection Relay Setting Automatic Check System ..... Chen, Ming-Tzung .....(43)

## ENERGY AND ENVIRONMENT :

The Impact Evaluation of Medium and Long-term Energy Scenarios in Taiwan ..... Chang, Yao-Jen et al. ....(53)

A Survey of Electricity Consumption and Construction of Energy Conservation  
Strategies for Household Sector in Taiwan ..... Liao, Wen-Hua et al. ....(74)

## OTHERS :

Tools Design for Marketing "Time of Use" Power Pricing ..... Wang, Nian-Wey et al. ....(90)

The Study of Adaptive Strategies of Public Electricity Retailer under Power Industry  
Transformation ..... Wang, King-Min et al. ....(97)



GPN : 2003700005  
定價 : 新台幣100元